风水咨询服务包含内容：
1. 现场风水评估： 您可以与风水师讨论任何关切或想要的布局，并根据您的需求获得个性化的建议。
2. 详细风水报告： 提供根据您家人生肖八字的专属定制报告，分析有利方位和位置，帮助提升家宅的气场。
3. 风水指导： 风水师将提供有关提升财富、激活吉气和改善气流的建议，并提供如何化解煞气、解决住宅内外有害位置的建议。
4. 家族成员姓名分析： 风水师会分析家族成员的姓名，确保其与您的风水目标相符。
5. 择吉日服务： 包括为您选择最适合的装修、开运、搬家的吉日。
6. 后续跟进服务： 在收到报告后，我们提供 WhatsApp 或微信等平台的进一步咨询服务。在您装修过程中，您可以随时向风水师提问，确保风水布局得当。
7. 入住后三个月跟进拜访： 在您入住后的三个月内，风水师会进行一次现场回访，确保风水布置正确实施。


Feng Shui Consultation Fee Includes:
1. On-Site Feng Shui Assessment: You can discuss any concerns or desired layout with the master, and receive personalized advice for your space.
2. Comprehensive Full-Color Report: A detailed report tailored to your family's Chinese zodiac birth charts, identifying favorable directions and positions based on individual life paths.
3. Feng Shui Guidance: The master will provide advice on how to enhance wealth, activate auspicious energy, and improve the flow of positive Qi. Recommendations on neutralizing negative energy and addressing harmful locations both inside and outside your home will also be provided.
4. Name Analysis for Family Members: The master will analyze the names of your family members to ensure they align with your Feng Shui goals.
5. Auspicious Date Selection: Includes choosing the most favorable dates for home renovations, activating Feng Shui energy, and moving in.
6. Follow-Up Service: After receiving the report, we remain available for further consultations via WhatsApp or WeChat. During your renovation process, you can ask the master any questions to ensure your Feng Shui layout is correctly applied.
7. Post-Move-In Follow-Up Visit: Within three months of moving in, the master will conduct a follow-up site visit to verify that the Feng Shui arrangements have been correctly implemented.

